
Legepladsmøde onsdag d. 29/8-18 Kl. 19.30 – Skibelund Krat 
 
Fremmødte fra bestyrelsen:  
Claus Skyum, Frederik Agergaard, Linda Kampmann og Lena Rosenlund 
 
Fremmødte fra legepladsudvalg:  
Mannehøj D (2 pers), Mannehøj C (2 Pers), Mannehøj E, Mannehøj A (2 pers), Kongehøj A (2 
pers), Kongehøj B, Kongehøj C. 
 
Dagsorden 
 

1. Legepladsinspektionsrapporter 
2. Saldo på de forskellige legepladskonti 
3. Er der vedligeholdelsesarbejde vi kan bestille /udføre i fællesskab? 
4. Ønsker om fællesarrangementer? 
5. Mailadresser + kontaktperson for hvert udvalg 
6. Tilføjelse af medlemmer på facebook 

 
Der blev først gennemgået nogle få retningslinjer som vi synes var vigtigt at få fremhævet, 
bl.a. de 3000kr som man frit kan disponere over, og at grunden til at vi afholder årlig 
legepladsmøde er for at have en tættere dialog med de forskellige legepladsudvalg, og også for 
at de forskellige udvalg kan snakke sammen.  
 
Der blev snakket om vigtigheden i, at man oplyser bestyrelsen, når der er udskiftning i de 
forskellige legepladsudvalg. 
 
Forslag til dagsorden til legepladsmøde i de forskellige lommer: Man ser ikke behovet for en 
dagsorden, så derfor blev der ikke aftalt nogen bestemt dagsorden, de forskellige udvalg 
ønsker selv at bestemme hvordan de vil afholde deres møder og hvad de vil drøfte.  
 
Legepladsinspektionsrapporter:  
De forskellige rapporter blev gennemgået en for en, og generelt var der ikke mange 
anmærkninger. 
 
Regnskabet blev gennemgået, og hver lomme fik kendskab til hvor meget de har stående på 
deres legepladskonto.  
 
Der blev drøftet om der var noget man kunne bestille i fællesskab til de forskellige 
legepladser, der blev snakket om at græsset på bl.a. legepladsen Mannehøj C ikke var særlig 
pænt, bl.a. er der huller i plænen og om det også så sådan ud på de andre legepladser, hvilket 
ikke var tilfældet ved alle. Bestyrelsen vil tage fat i OK Nygaard for at høre dem om de vil 
komme med deres vurdering af hvad der skal gøres for at gøre græsset pænere. 
 
Bestyrelsen fik mailadresser på de medlemmer der var mødt op, og der blev snakket om at 
man skulle huske at melde sig ind i facebook gruppen, hvor der altid bliver lagt nyttig info op.  
 
 



 
 

 


